
 

 

 

 
 

I. Agendapunten EBC Icarus (19.30 uur): 
Voorzitter: Linda  
Notulist: Margarita 
Aanwezig: Lamber, Moniek, Ferry, Hanneke, Bas, Inge, Wenny, Maikel, Peter, Lindsay, 
Lobke 
Afwezig: Machteld 
 

Nr. Onderwerp Doel Bijlage Tijd 

1 Opening 
Omdat de MR samenstelling is gewijzigd stellen alle leden zich 
kort voor. 

   

2 Ingekomen post / mededelingen 
 
Margarita geeft aan dat de mailbox niet meer toegankelijk is. 
Blijkt dat alles nu via Office365 is ingeregeld. Moniek gaat dit 
opnemen met Marieken zodat er toegang wordt verleend tot de 
mailbox van de MR. Actie Moniek 
 
Lamber informeert de MR dat Skopos bezoek heeft gehad van 
een inspecteur. Het bezoek was bedoeld als kennismaking maar 
uiteindelijk zijn er zorgpunten geuit over o.a. de resultaten bij de 
scholen in Schijndel. De bestuurder van Skopos, Annemieke 
Pepping, heeft de directeuren opdracht gegeven een plan van 
aanpak op te stellen, gericht vanuit de opbrengsten. Op dit 
moment zijn de scholen bezig het PvA vorm te geven. EBC 
Icarus is niet de primaire zorg vanuit Skopos. Kijkend naar De 
Kring dan verdient het Taalverzorgingspunt aandacht, maar dit 
loopt al. Verder geen zorgpunten bij Beemd/Kring. De 4 overige 
directeuren zijn samen met een extern persoon in gesprek 
hierover. Lamber gaat kijken of er nog actie- verbeterpunten 
liggen en koppelt dit terug in de MR. 
 
 

  10 

3 Vaststellen MR ouders en personeel 
Lindsay is vervangend voorzitter bij afwezigheid van Linda. 
 
O-deel en P-deel moet worden vastgesteld. Ferry is aangesloten 
als nieuw ouder lid. Er is op dit moment geen gelijke verdeling 
tussen P-deel en O-deel dus er wordt besloten dat er ‘slapende’ 
leden zijn indien er besluiten genomen moeten worden. Dit 
betreft enkel het P-deel. De MR kan nog niet worden 
vastgesteld.  
 

Ter vaststelling  

4 Notulen vorige vergadering * 
Stand van zaken actiepunten vanuit de notulen 
 

Ter vaststelling 
Ter bespreking 

X 

 
AGENDA : Medezeggenschapsraad BS de Kring / EBC Icarus 
DATUM : dinsdag 22 september 2020 
LOCATIE : live meeting bij de kring 
OPENING : 19.30 uur 
SLUITING : 22.00 uur  
 



 

 

 

Als de concept notulen klaar zijn, heb je 2 weken de tijd om 
feedback te geven. Daarna wordt het concept definitief gemaakt. 
Actie notulist 
  

 MR cursus – machteld 

In de wandelgangen is opgevangen dat eind september een MR 
cursus op de planning staat. Machteld zou dit navragen bij 
Annemieke. Linda gaat navragen bij Machteld of er iets bekend 
is.  
Actie Linda 

 Toestemmingsformulier – heeft iedereen getekend? 

Hanneke en Ferry dienen het formulier nog in te vullen. De 
formulieren kunnen dan naar Lindsay of Margarita gemaild 
worden. Zij voegen deze dan toe in Teams. Actie Ferry/Hanneke 
Lindsay en/of Margarita 
 

 

5 Voortgang rondom maatregelen COVID-19 
- Plan mbt ventilatie scholen – Ventilatie is veel in het 

nieuws vooral op scholen, dit speelt al vele jaren. Wat is 
het plan om voldoende te ventileren en in de school en 
zijn er al sensoren die CO2 level meten? 

 
Er is een inspectie geweest of er voldaan wordt aan de 
bouwnorm. Beide scholen hebben op dit moment geen 
problemen gekoppeld aan de coronaeisen. Zodra natuurlijke 
ventilatie aangetoond kan worden zit je als school goed. Het is 
de verantwoordelijkheid van de leerkrachten zoveel mogelijk te 
ventileren. Hier wordt verder niet op toegezien. Als aanvulling 
zijn er 15 CO2 meters aangeschaft. Op dit moment zijn er geen 
aanleidingen tot zorg. Wel even afwachten hoe het gaat in de 
winter.  
 

- Evaluatie pauze leerkrachten 
Lindsay geeft aan dat er geëvalueerd is en dat de bevindingen 
positief zijn. Er worden veel voordelen gezien omdat je met je 
eigen groep buiten loopt. Er zijn ook meer plekken waar je 
buiten speelt. Voor nu een prima oplossing. Even afwachten of 
deze positieve trend bevonden blijft. Kijkend naar de pauzes is 
er op korte termijn geen andere oplossing. Leerkrachten hebben 
het recht op een half uur pauze. Dit is niet altijd haalbaar als de 
situatie blijft zoals deze nu is. Evalueren blijft belangrijk. 
 
Lamber geeft aan dat school bezig is met thuis onderwijs en dan 
met name hoe school daar het beste mee om kan gaan. De 
veronderstelling was dat er verder gegaan wordt met Padlet. 
Echter is ontdekt dat de inrichting van Padlet verdwenen is. 
(layout, paginainvulling ect.). Lamber gaat dit bovenschools 
doorgeven/bespreken. Actie Lamber 

Ter bespreking  

10 

6 Wijziging routing rondom school en ophalen en wegbrengen van 
kinderen 

- Toekomstig plaatje verkeer en routing rondom school 
- Veiligheid van de (jonge) kinderen bij ophalen 

 
In het begin was het rommelig. Lamber en Moniek hebben een 
paar keer geobserveerd en erkende de zorg van sommige 
ouders. Een aantal ouders heeft inmiddels een gesprek gehad 
hierover. Er kan geconcludeerd worden dat iedereen heeft 
moeten wennen aan de nieuwe situatie. De overgang van 1 naar 

Ter bespreking  

10 



 

 

 

4 groepen is een zoektocht geweest, voor zowel ouders als 
leerkrachten.  
Na het wenprobleem zijn er bij enkele ouders afspraken op maat 
gemaakt. Omdat er een maatwerk oplossing is gevonden pleit 
Lambert de huidige afspraken te handhaven. Als het kouder en 
regenachtiger wordt komen ouders meer met de auto. Het 
knelpunt voor school is een blijvend hoofdpijndossier.  

 

7 Terugkoppeling GMR 
- Afvaardiging MR vanuit EBC 

 
Volgende week vindt de eerste GMR plaats. Dit punt is dus nog 
niet besproken. De MR leden gaan akkoord om vanuit Icarus  
1 O-lid en 1 P-lid af te vaardigen. Het definitieve besluit wordt in 
de GMR genomen.  
Bas, Ellen, Margarita en Machteld nemen op dit moment deel 
aan de GMR vanuit Icarus. Bas en Margarita spreken af vooraf 
contact te hebben indien de agenda van de GMR dit vraagt.  

 

Ter bespreking  

10 

8 IT: Chromebooks 
- Jaarlijks terugkerende kosten en hoe dit structureel te 

bekostigen momenteel vanuit werkdruk 
verminderingsgelden 

 
- Kosten voor groep 5/6 – jaarlijks 12.000 euro 

 
Vorig jaar is deze investering uit de werkdrukgelden gekomen. 
Dit zou een jaarlijks terugkomende post zijn. De MR heeft 
besloten dit punt terug te laten komen op de agenda omdat het 
niet wenselijk is dat deze kosten jaarlijks uit de werkdrukgelden 
komt. De leerkrachten geven aan de werkdrukgelden niet te 
willen besteden aan Chromebooks. De begroting voor dit 
schooljaar al is goedgekeurd dus daar kan niets in gewijzigd 
worden. De begroting voor schooljaar 2021/2022 wordt in 
november gemaakt dus dan komt het punt opnieuw op de 
agenda. Lamber geeft aan dat als je deze kosten weghaalt bij de 
werkdrukgelden, deze kosten uiteindelijk toch ergens anders 
vandaan moeten komen, bijvoorbeeld uit de post voor 
leermiddelen. Lamber gaat hiermee aan de slag. Skopos is 
bezig te bekijken of het collectief kan worden ingekocht maar de 
kans is groot dat dit niet bekend is voordat de begroting voor 
volgend schooljaar gemaakt moet worden. Dit punt wordt 
meegenomen naar de GMR.  
Actie Bas/Margarita 
 
Maikel geeft als tip om met meerdere partijen afspraken te 
maken en Chromebooks uit te proberen. Veel partijen beloven 
veel maar maken dit niet altijd waar in de praktijk.  
 

Ter bespreking 
(instemming 
personeel) 

 

10 

9 Invulling rol Lamber (ivm interim management) 
- Wat gaat goed en wat kan beter 

 
Lamber is nu 4 weken actief als interim directeur in Kaatsheuvel. 
Na 35 jaar op eenzelfde plek geeft deze nieuwe stap hem veel 
positieve energie. Hij ziet veel gebeuren en kan daardoor van 
betekenis zijn voor zowel Icarus als Kaatsheuvel. Wel is hij nog 
zoekende naar een juiste balans om het op beide plekken goed 
te doen. Over een paar maanden opnieuw bekijken hoe het dan 
is. Moniek geeft aan dat de start goed is. Marieken is een fijne 
aanvulling als ondersteuning.  

Ter bespreking, 
eventueel advies 
verbeterpunten 

 

15 



 

 

 

 
De leerkrachten hebben een mail uitgedaan om te 
inventariseren hoe de collega’s deze verandering ervaren. 
Er zijn niet veel reacties ontvangen, enkel dat je Lamber soms 
misloopt omdat hij er niet is maar dat is natuurlijk ook een 
gewenning. Deze opdracht biedt zeker kansen voor Icarus.  
 

- Projectmanagementteam en update projecten 
Hanneke Janssen is vanuit het PKH bezig met het project 
autonomie zelfstandigheid. 
Lambert van de Ven is actief met het concept van De Kring – 
begeleiding en doorontwikkeling naar EGO (ervaringsgericht 
onderwijs).  
Voorstel wordt gedaan om een korte inhoudelijke introductie te 
geven wat de voortgang is van beide projecten. Dit zou ook door 
het P-deel van de MR gedaan kunnen worden. Eens in de 6 
weken evalueert Lamber met de projectleiders de voortgang.  

 

10 Schoolspecifieke zaken Peuter kleuterhuis 
- Ontwikkelingen Peuter kleuterhuis 

 
In de jaarplannen komt veel terug over de ontwikkelingen. De 
beginrapportages zeggen al veel. Als daar punten in staan die 
van belang zijn worden deze besproken.  

Ter bespreking  

15 

11 Schoolspecifieke zaken de Kring 
- Eindrapportage Kring 

Geen verdere opmerkingen.  
 

- Conceptverandering 
 

Het is al enkele jaren de wens van school de naam Jenaplan te 
wijzigen. Omdat het voor nieuwe ouders niet altijd bekend is dat 
deze transitie gaande is, is de MR benieuwd hoe school dit gaat 
aanpakken. Op het moment dat dingen zichtbaar worden is het 
goed om filmpjes of foto’s te laten zien. Lambert is bezig met het 
leerteam om boekenwerk/contactwerk op te tuigen. Wat zegt de 
theorie en wat hebben we al. Soms wordt een andere benaming 
gebruikt wat voor verwarring kan zorgen. Boekenwerk zie je 
bijvoorbeeld bij jonge kinderen maar in hoeverre ga je daarmee 
met groep 8 aan de slag. De slag naar de praktijk komt de 
komende maanden.  
Transities zoals naamswijzigingen van school moeten 
bovenschool besproken en besloten worden. Dit soort trajecten 
duurt gemiddeld 10 jaar. Sommige ouders kiezen bewust voor 
een Jenaplan school maar als dit in de toekomst gaat wijzigen 
dienen ouders hierover geïnformeerd te worden. Ouders worden 
geïnformeerd over de transitie waar we in zitten. Moniek neemt 
dit mee. 

Ter bespreking  

15 

12 Schoolspecifieke zaken de Beemd 
- Eindrapportage Beemd  

Continuïteit van de kwaliteit van het onderwijs is een zorgpunt 
van school. Groep 8 heeft dit schooljaar al 3 dagen 
thuisonderwijs gehad. Uitgangspunt is niet om dezelfde groep 
meerdere dagen naar huis te sturen maar om-en-om. Streven is 
om telkens te kijken of maatwerk mogelijk is. Bij elke situatie 
worden verschillende factoren afgewogen wat het beste is te 
doen. Als het niet georganiseerd kan worden dan gaan de 
kinderen vanaf dag 2 naar huis. Er wordt in dit soort situaties 
Icarus breed gekeken.  

Ter bespreking  

15 



 

 

 

Opvang is geen standaard regeling maar ook hier wordt elke 
keer gekeken hoe er invulling aan gegeven kan worden. Pool 
kan uitgebreid worden met ouders die een pedagogische 
bevoegdheid hebben. Actie Lamber 
 

13 Jaarplanning: Scholingsplan 
Geen opmerkingen. P-deel stemt in. 

Instemming P / 
advies O 

x 
10 

14 Jaarplanning: Beginrapportages 
 
Conceptontwikkeling Beemd: de kleuren zijn aangebracht om 
verduidelijking te geven. Alles wat geel gemaakt is hoort bij 
elkaar.  
Evaluatie van de doelen wordt 2x per jaar gedaan, in de winter 
en het voorjaar (dus halverwege en einde schooljaar). De 
evaluaties worden toegevoegd in de rapportages. 
P-deel stemt in.  

Instemming P, 

advies O 
x 20 

15 Actie uit Notulen: Vervoersprotocol: Ouders mogen officieel 
geen kinderen meenemen 
 
In het kader van veiligheid is gekozen om geen ouders in te 
zetten voor vervoer. In bepaalde gevallen kan busvervoer 
worden ingezet. In het protocol staat duidelijk beschreven waar 
je aan moet voldoen en waar leerkrachten verantwoordelijk voor 
zijn. Vooral de niet aanwezige aantoonbaarheid van een 
inzittendenverzekering en overige eisen waar een auto aan moet 
voldoen zorgt voor onrust bij leerkrachten. Voorstel wordt 
gedaan om de klassenouder een rol te geven zodat veiligheid 
gewaarborgd wordt. Het is aan de leerkracht hoe hiermee om te 
gaan. 
 

Ter bespreking  15 

16 Actie uit Notulen: Huishoudelijk reglement/statuten MR/IMR  
Komt op de agenda voor de volgende keer.  
 

Ter bespreking  5 

17 Voortgang talentontwikkeling (terugkerend) 

 

De planning is niet gewijzigd. Er zijn opnieuw 2 periodes van elk 

4 weken. Het idee is om ouders te benaderen om iets te 

betekenen. De vraag rijst of ouders überhaupt iets mogen 

betekenen i.v.m. COVID-19. Insteek is kleine groepen (max 12 

personen). Misschien dat bovenbouw kinderen iets kunnen 

betekenen voor onderbouw kinderen. Actie Bas 

 

Informatief  10 

18 Evaluatie werkverdelingsplan (terugkerend) 
Personeel houdt in de gaten of de inkomsten voor de verlichting vanuit de 
werkdrukgelden ook terecht komen bij de leerkrachten. 
 

De hopdagen zijn verdeeld. Voor nu loopt het allemaal. 
Taakurenbeleid was pittig want er zaten grote verschillen tussen 
personeel. Dit is opgelost middels het toekennen van hopdagen. 
Met name bij de Kring zit het personeel snel over taakuren. Ook 
in groep 7/8 of parttimers zitten sneller over de uren. Volgend 
schooljaar wordt dit opnieuw een uitdaging.   

 

Ter bespreking 
 

 5 

19 Rondvraag en Sluiting 
Het is de week tegen het pesten; komt dit ook aan bod op 
Icarus. Dit wordt niet gedaan omdat het gedurende het jaar 
continue aan bod komt.  
 

Ter bespreking  10 



 

 

 

Voorstel is om alle vergaderdata op te nemen aan het einde van 
de notulen. Het is wenselijk om de stukken 2 weken van tevoren 
te ontvangen ivm overleg P-deel. Linda gaat kijken of het lukt ze 
eerder rond te sturen. 
 
We hebben eind vorig schooljaar afscheid genomen van 
sommige MR leden. Omdat de meeste leden hebben 
aangelegen hier niets voor te willen ontvangen wordt er geen 
afscheid georganiseerd. Voorstel is om aan het eind van elk 
schooljaar een borrel te organiseren. Dit kan dan gecombineerd 
worden met afscheid nemende MR leden. 
Begin 2021 datum prikken voor de afsluitende borrel. Actie allen 
 
P-deel informeert hoe ouders de wekelijkse update middels het 
ouderportaal ervaren. Dit wordt als positief ervaren omdat je dan 
toch meekrijgt wat er gebeurt. Het is wel afhankelijk van de 
leerkracht in hoeverre dit ook echt wekelijks gedaan wordt. Het 
alternatief voor de nieuwjaarsreceptie waarbij de kinderen 
middels een filmpje een rondleiding geven in de klas wordt als 
zeer positief ervaren.  
Het blijkt dat sommige leerkrachten foto’s plaatsen op het 
ouderportaal die inzichtelijk zijn voor alle ouders van school. Dit 
is niet het uitgangspunt van school dus dit punt zal worden 
meegenomen in het overleg met de leerkrachten. 
 
Er is een filmpje in omloop op YouTube waar kinderen op staan. 
Dit is niet de bedoeling omdat sommige ouders getekend 
hebben dat foto’s/film niet op social media geplaatst mag 
worden. Moniek gaat hier achteraan.  
 
De kinderen hebben een flyer meegekregen van Mad Science. 
Vindt plaats na schooluren maar dit is zonder begeleiding van 
opvang en dus niet wenselijk. De opvang zegt dat het de 
verantwoordelijkheid is van school maar school zegt het 
tegenovergestelde. Is het een idee dat school in overleg gaat 
met de BSO? Het is een keuze van ouders om kinderen deel te 
laten nemen aan buitenschoolse activiteiten. Als het niet past 
omdat het kind naar de BSO gaat dan kan hij/zij dus niet naar dit 
soort activiteiten. School is niet verantwoordelijk voor 
buitenschoolse activiteiten. 
 
Er is een appgroep MR Beemd maar we hebben nu een 
appgroep IMR. Er wordt besloten de appgroep van de Beemd te 
verwijderen. 
 
Op de website van Icarus staat informatie over de MR. Moniek 
vraagt of de tekst kan worden doorgenomen. Bij aanpassingen 
deze graag doorgeven aan Moniek. Actie Peter en Margarita  
 
Volgende MR vergadering: woensdag 4 november 19.30 uur 
Notulist volgende vergadering: Lindsay 
 

 
 
 
Afmelden graag bij Linda (linda.pennings@outlook.com, 0654716816) of Lindsey  
(l.brinkman@skoposschijndel.nl, 0650827419) 
De volgende stukken zijn van toepassing op de agenda: 

 

 Notulen MR-vergadering 24 juni 2020 

mailto:linda.pennings@outlook.com


 

 

 

 Beginrapportage 

 Scholingsplan 

 

 

Agenderen voor toekomstige vergadering 

 Oktober/november 2020 – advies / concept begroting doorspreken 

 Oktober / november 2020 – Lambert vd Ven uitnodigen voor projectplan en voortgang. 

Vergaderdata MR schooljaar 2020/2021 

- Dinsdag 22 september 2020 -> notulist Margarita 

- Woensdag 4 november 2020 -> notulist Lindsay 

- Maandag 30 november 2020 -> notulist Hanneke 

- Maandag 25 januari 2021 -> notulist Lobke 

- Dinsdag 9 maart 2021 -> notulist Peter 
- Woensdag 14 april 2021 -> notulist Bas 

- Maandag 5 juli 2021 (afsluitend een borrel)? -> notulist Wenny 


